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2017Z14585 

Vragen van het lid Marijnissen (SP) aan de Minister van Volksgezondheid, 
Welzijn en Sport over het vervolgonderzoek naar Alliade (ingezonden 
2 november 2017). 

Vraag 1
Wat is de stand van zaken van het vervolgonderzoek van de Inspectie voor de 
Gezondheidszorg en de Nederlandse Zorgautoriteit naar de handelwijze van 
bestuurders van Alliade die eerder met zorggeld sjoemelden?1 

Vraag 2
Waarom duurt het onderzoek zo lang? Is het waar dat het opleveren van het 
onderzoek al twee keer is uitgesteld? Kunt u uw antwoord toelichten? 

Vraag 3
Is er sprake van dat op een of andere wijze Alliade het onderzoek tegenwerkt? 
Kunt u uw antwoord toelichten? 

Vraag 4
Wanneer worden het vervolgonderzoek afgerond en naar de Kamer gestuurd? 
Kunt u uw antwoord toelichten? 

Vraag 5
Wat is de stand van zaken van de uitvoering van de motie-Leijten, waarin om 
een onderzoek wordt verzocht naar het aantal zorginstellingen dat hun 
vastgoed in een aparte bv heeft geplaatst? Wanneer wordt dit onderzoek naar 
de Kamer gestuurd?2 3

1 Debat over het verslag van het algemeen overleg (VAO) Onderhandse zorgcontracten bij thuis-
zorgaanbieder Alliade d.d. 2-11-2016

2 Kamerstukken 2016–2017, 23 235, nr. 171.
3 Debat over het verslag van een schriftelijk overleg (VSO) inzake Reactie op verzoek van het lid 

Leijten gedaan tijdens de RvW van 15 juni 2016 over vastgoed in de langdurige zorg d.d 
20-02-2017 (Kamerstuk 34 104, nr. 168)
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